

التاريخ: ١٤ ابريل ٢٠١٩

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع / النتائج المالية الأولية غير المدققة لفترة الثلاثة اشهر المنتهية في ٣١ مارس ٢٠١٩.

يسر شركة صحار للطاقة ش.م.ع.ع أن تعلن عن النتائج المالية الأولية غير المدققة لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في ٣١ مارس ٢٠١٩.

| نسبة التغيير | مارس<br>٢٠١٨   | مارس<br>٢٠١٩   |                                  |
|--------------|----------------|----------------|----------------------------------|
| %            | الف ريال عماني | الف ريال عماني |                                  |
| ٤٠,٤٠-%      | ٤٠,٨٢٤         | ٣٩,٠٢٦         | الإيرادات                        |
| ٧,١٧-%       | (٣٤,٧٣٢)       | (٣٧,٢٢٤)       | تكاليف مباشرة / غير مباشرة       |
| ٤٠,٣٨-%      | ١٠٤            | ١٤٦            | دخل آخر                          |
| ٨,٠٦-%       | (٣,٦٨٧)        | (٣,٣٩٠)        | دخل من التمويل                   |
| ١٥٧,٤٧-%     | ٢,٥٠٩          | (١,٤٤٢)        | الربح / الخسارة قبل الضريبة      |
| ٣٥,١١-%      | (٣٩٣)          | (٢٥٥)          | الضرائب                          |
| ١٨٠,٢٠-%     | ٢,١١٦          | (١,٦٩٧)        | صافي الربح / الخسارة بعد الضريبة |

ان الانخفاض في الربح/الخسارة للفترة يعود الى التأثير غير النقدي للاهلاك الناتج عن التغيير في العمر الافتراضي لمحطة تحليلية المياه من ٣٠ سنة الى ١٥ سنة. وذلك نتيجة عدم تأهيل عطاء تحليلية المياه في المناقصة ٢٠٢٢. ونتيجة لذلك فإن العمر الافتراضي المتبقي لمحطة تحليلية المياه ٣ سنوات تبدأ من ٢٠١٩ الى ديسمبر ٢٠٢١.

إن الأرقام المذكورة في التقرير أعلاه تمثل النتائج المالية الأولية غير المدققة، و سوف تخضع لمراجعة واعتماد لجنة التدقيق و مجلس إدارة شركة صحار للطاقة ش.م.ع.ع.

ان الإفصاح عن القوائم المالية غير المدققة المعتمدة لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في ٣١ مارس ٢٠١٩ سيكون حسب اللائحة التنفيذية لقانون الهيئة العامة لسوق المال بعد اجتماع مجلس إدارة شركة صحار للطاقة ش.م.ع.ع المقرر عقده في ٢٥ ابريل ٢٠١٩.

مخلصكم



عن شركة صحار للطاقة ش.م.ع.ع

غبيوم بودي

الرئيس التنفيذي

Date : 14 April 2019

After Compliant,

**Subject : initial un-audited results for the 3-month period ended 31 March 2019**

Sohar Power Company SAOG is pleased to disclose the following initial un-audited financial results for the 3-month period ended 31 March 2019.

|                          | March<br>2019<br>RO'000 | March<br>2018<br>RO'000 | Change<br>% |
|--------------------------|-------------------------|-------------------------|-------------|
| Revenue                  | 39,026                  | 40,824                  | -4.40%      |
| Direct/Indirect Cost     | (37,224)                | (34,732)                | -7.17%      |
| Other income             | 146                     | 104                     | 40.38%      |
| Finance Cost             | (3,390)                 | (3,687)                 | 8.06%       |
| Profit/(Loss) before tax | (1,442)                 | 2,509                   | -157.47%    |
| Taxation                 | (255)                   | (393)                   | 35.11%      |
| Profit/(Loss) after tax  | (1,697)                 | 2,116                   | -180.20%    |

Decrease in Profit/Loss for the period is due to the non-cash impact of accelerated depreciation caused by the change in the useful life of the Water desalination plant from 30 years initially estimated to 15 years, as a consequence of the non-prequalification of the water offer under the 2022 Tender. As a result, the remaining useful life of the water desalination plant is 3 years from 2019, ending in December 2021.

The above reported numbers represent initial un-audited results and are subject to approval and confirmation by Sohar Power Company SAOG Audit Committee and Board of Directors.

Disclosure of the approved un-audited Financial Statements for the 3-month period ended 31 March 2019 shall be issued in accordance with the Executive Regulation of the Capital Market Law after the Board of Directors meeting of Sohar Power Company SAOG to be held on April 25<sup>th</sup> 2019.

Yours faithfully,

**For Sohar Power Company SAOG**



Guillaume Baudet  
Chief Executive Officer

